

# CLASSIC DRIVER

## BUGATTI WORKBENCH

- Lot sold  
USD 17 139 - 20 774  
EUR 16 500 - 20 000 (listed)

### Location

- Paris, 03 February

## Description

Etabli Bugatti,

Etabli de fabrication contemporaine à l'identique d'un établi de l'usine Bugatti. Il repose sur deux pieds d'origine Bugatti et porte un étau fondu à partir des moules de l'usine. Réalisé à partir des plans d'époque. H:122 cm, l:75 cm et L :288 cm. Etau d'atelier coulé en Fonte FT 25, mouvement par vis à pas trapézoïdal maintenu sur la mâchoire par une griffe en bronze, mors en acier. Laqué noir, logo de la marque en rouge. L:52 cm.

Bibliographie: La revue "Fanauto" n° 237 de Juillet 1988, article pleine page 29.

BUGATTI WORKBENCH,

Workbench of contemporary manufacture identical to a Bugatti factory workbench. It sits on two original Bugatti legs and carries a vise melted from the molds of the factory. Realized from the original plans. H: 122 cm, W: 75 cm and L: 288 cm. Workshop vice cast in cast iron FT 25, movement by trapezoidal screw held on the jaw by a bronze claw, steel jaw. Black lacquered, brand logo in red. L: 52 cm.

Bibliography: The review "Fanauto" n ° 237 of July 1988, full page article 29.

Bonhams 1793

**Title** Mr

**First name** Bonhams Collectors' Car department  
101 New Bond Street  
London

W1S 1SR

United Kingdom

**Phone** +33-142611011

**Fax** +44-2074477401

<https://www.bonhams.com>

**Source URL:** <https://www.classicdriver.com/en/collectible/bugatti-workbench>

© Classic Driver. All rights reserved.